
Gemeente Woensdrecht
t.a.v. Gemeenteraad en College van B&W
Huijbergseweg 3
4631 GC Hoogerheide

Onderwerp: Sportpark v.v. Vivoo te Huijbergen

Geachte leden van de gemeenteraad, leden van College van B&W,

Namens Voetbalvereniging Vivoo willen wij via deze weg onze zorg en ongenoegen uitspreken over 
de huidige situatie omtrent de status en ontwikkelingen van ons sportpark in het geheel. 

De huidige situatie is dat wij nu anderhalf veld hebben (een trainingsveld met kunstgras dat niet 
voldoet aan de wedstrijdafmetingen en een hoofdveld met natuurgras) met een volledige 
jeugdafdeling en zes seniorenteams, waardoor wij tot de grootste verenigingen van de gemeente 
behoren. Om te trainen en te voetballen is de huidige capaciteit onvoldoende. De selectie traint 
hierdoor zelfs bij voetbalvereniging Meto om op een volledig wedstrijdveld te kunnen trainen en 
door capaciteitsgebrek. Bovenstaande is ook door de gemeente bevestigd. 

Al enige tijd geleden is er gesproken over woningbouw in Huijbergen in relatie tot uitbreiding en 
vernieuwing van ons park, dat hierdoor investeringen aan o.a. het kunstgras in de ijskast werden 
gezet begrijpen wij volledig (nieuw kunstgras stond gepland voor 2019). Hier zit ook onze grote zorg. 
Wij horen helaas niets meer over de ontwikkelingen, ondanks herhaaldelijke verzoeken de afgelopen 
maanden, met betrekking tot woningbouw en kregen we zelfs vanuit de gemeente (projectleider) het 
verzoek om naar één kunstgrasveld te gaan, zodat het huidige trainingsveld voor woningbouw zou 
dienen. Dit stuitte bij ons flink tegen het zere been. 

Als vereniging zijn wij genoodzaakt om geen seniorenteams meer toe te laten, jeugdleden hebben 
geen trainingsmogelijkheden meer vanwege de grote bezetting, het kunstgras is al versleten en 
wacht op vervanging, verlichting/lichtmasten zijn gevaarlijk en slecht, het hoofdveld moet vernieuwd 
worden, de tijdelijke bouw (kleedkamers, opslag en bestuurskamer) is aan einde van zijn levensduur. 
Deze zijn destijds op advies van de gemeente tijdelijk aangeschaft vanwege verhuizing van het 
sportpark. De laatste vier punten worden ook onderschreven door de gemeente. 

U begrijpt dat wij als vereniging ons grote zorgen maken over de toekomst van de vereniging en het 
sportpark, maar ook de leefbaarheid en voorzieningenstatus van het dorp. Graag praten wij actief 
mee over de ontwikkelingen en eventuele alternatieven voor ons als vereniging, echter betreuren wij 
de huidige communicatie en voortgang. 

Hopelijk is dit schrijven voldoende om onze zorgen aan u kenbaar te maken en dat wij op termijn 
weer kunnen genieten van een sportpark dat aan alle eisen voldoet. Hierdoor zouden wij in 2021 met 
trots het 75-jarig bestaan van onze club met trots kunnen vieren. 

Hopende u voldoende te hebben geïnformeerd en in afwachting van uw reactie, verblijven wij. 

Mocht u nog vragen of opmerkingen hebben, kunt u altijd contact opnemen. 

Namens het bestuur en leden van Voetbalvereniging Vivoo,



Met sportieve groeten,

Voorzitter vv VIVOO


